
ZARZĄD POWIATU                                  

TARNOBRZESKIEGO 

 

 

Protokół Nr 5 z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 23 stycznia 2025 r. 
 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

1. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta 

2. Krzysztof Pitra – Członek  Zarządu 

3. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek  Zarządu 

4. Marek Zięba – Członek  Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Stanisław Biesiadecki – Skarbnik Powiatu 

2. Adam Kumor - Sekretarz 

3. Magdalena Wrzosek –  Inspektor 

 

Posiedzenie prowadził Wicestarosta Robert Pędziwiatr wg nast. porządku: 

 

1. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2025, 

 w sprawie uchwalenia zmian do Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu 

Pracy w Tarnobrzegu. 

2. Sprawy różne. 

 

Punkt 1. 

 

Projekty uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 

2025 przedstawił Skarbnik.  

Zarząd 4 głosami „za” podjął uchwałę. 

 

Wicestarosta Robert Pędziwiatr przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian do 

Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Tarnobrzegu. 

Zarząd 4 głosami „za” podjął uchwałę. 

 

Punkt 2.  
 

 Referat Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych i Promocji realizując obowiązek 

poinformowania organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego o wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach/placówkach prowadzonych przez tę jednostkę poinformował, że Powiat 

Tarnobrzeski osiągnął wysokość średnich wynagrodzeń nauczycieli we wszystkich 

grupach awansu zawodowego nauczycieli. Przedstawione zostało sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2024 rok. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Pomocowych, Zamówień Publicznych  

i Rozwoju poinformował o potrzebie zabezpieczenia środków na wykonanie zadania 

pn. : Modernizacja dróg powiatowych nr 1129R,1114R,1089R,1121R oraz o zajęcie 

stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

Zarząd po dyskusji wyraził zgodę – 4 głosy „za” . 



str. 2 

 

 Wicestarosta Robert Pędziwiatr zawnioskował na piśmie o  wprowadzenie zmian  

w budżecie. 

Zarząd wyraził zgodę – 4 głosy „za”. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Pomocowych, Zamówień Publicznych  

i Rozwoju zawnioskował o zabezpieczenie środków – 20 000,00 zł/brutto – 

opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Modernizacja Kompleksu 

sportowego Moje Boisko Orlik 2012 przy zespole Szkół w Gorzycach” 

Zarząd wyraził zgodę – 4 głosy „za”. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Pomocowych, Zamówień Publicznych  

i Rozwoju zawnioskował o zabezpieczenie w budżecie Powiatu na 2025 środków na 

wypłatę odszkodowań w związku z realizacją inwestycji drogowych (ZRID). 

Zarząd wyraził zgodę – 4 głosy „za”. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Pomocowych, Zamówień Publicznych  

i Rozwoju zawnioskował o zabezpieczenie w budżecie Powiatu na 2025 środków dla 

zadania pn.” Dostawa i montaż kompensatora aktywnego w budynku Starostwa 

Powiatowego w Tarnobrzegu ul. 1 Maja 4”. 

Zarząd wyraził zgodę – 4 głosy „za”. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Pomocowych, Zamówień Publicznych  

i Rozwoju zawnioskował o zabezpieczenie w budżecie Powiatu na 2025 środków na 

opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. :” Rozbudowa budynku i 

przebudowa dachu wraz z modernizacją pomieszczeń Centrum Opieki nad Dzieckiem 

oraz Placówek Opiekuńczo- Wychowawczych w Skopaniu na potrzeby 

niepełnosprawnych wychowanków.” 

Zarząd wyraził zgodę – 4 głosy „za”. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Pomocowych, Zamówień Publicznych  

i Rozwoju zawnioskował o zabezpieczenie w budżecie Powiatu na 2025 środków na 

opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. :” Przebudowa dróg 

powiatowych: Nr 1089R w miejscowości Wrzawy i Nr 1090R w miejscowości Trześń 

w zakresie budowy bezpiecznych przejść dla pieszych”. 

Zarząd wyraził zgodę – 4 głosy „za”. 

 Z Samodzielnego Stanowiska d.s. Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

skierowana została prośba o zabezpieczenie środków finansowych na wymianę 

wykładziny podłogowej oraz odnowienie powłok malarskich w 4 pomieszczeniach 

pracy stałej w budynku Starostwa Powiatowego w Tarnobrzegu. 

Zarząd wyraził zgodę – 4 głosy „za”. 

 Kierownik zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego zwrócił się z prośbą o zmniejszenie 

planu finansowego wydatków. 

Zarząd wyraził zgodę – 4 głosy „za”.  

 Mieszkaniec Rozalina zwrócił się z prośbą o pomoc w pozyskaniu dla jednostki OSP 

Rozalin defibrylatora AED wraz z zestawem plecakowym PSP R1 i noszami 

podbierakowymi z funkcją deski. 

Zarząd nie przeznaczył środków na zakup ww. sprzętu ponieważ podejmowane są działania  

w kierunku udziału Powiatu Tarnobrzeskiego w programie umożliwiającym pozyskanie 

takiego sprzętu przy zewnętrznym wsparciu finansowym. 

 Prezes Zarządu Fundacji „Ciepło i Serce” zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe 

budowy hospicjum paliatywnego. 

Zarząd nie przyznał wsparcia finansowego. 

 Przewodnicząca Nowodębskiej Rady Kobiet zwróciła się z prośbą o wsparcie 

finansowe – Zarząd przeznaczył  kwotę 500,00 zł (brutto) – dofinansowanie imprezy 

podsumowującej działalność Nowodębskiej Rady Kobiet. 



str. 3 

 

 Drużynowa drużyny harcerskiej „Burza” zwróciła się z prośbą o wsparcie finansowe – 

Zarząd przeznaczył  kwotę 1 000,00 zł (brutto) – zakup nowych strojów dla harcerzy. 

 Kierownik  Środowiskowego Domu Samopomocy w Knapach zwróciła się z prośbą o 

wsparcie finansowe – Zarząd przeznaczył  kwotę 500,00 zł (brutto) – dofinansowanie  

Integracyjnego Przeglądu Kolęd i Jasełek. 

 

 

Wobec wyczerpania przyjętego porządku, Wicestarosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu  

23 stycznia 2025r. 

Na tym protokół zakończono.   

                       

       Zarząd Powiatu 

 

1. Paweł Bartoszek– Starosta …………………………….. 

2. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta……………………… 

3. Krzysztof Pitra – Członek Zarządu ……………………. 

4. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek  Zarządu……….. 

5. Marek Zięba – Członek  Zarządu……………………… 

 

 

 

 

Protokół sporządziła Magdalena Wrzosek. 


